



MANIF • RALLY

ALLONS-Y! JOIN US!

February 19, 2015

Bargaining Solidarity

This February 19th, PIPSC, PSAC and CAPE members will be sending a clear message to the current government that enough is enough, public service bashing must stop! Stop the cuts! Stop the attacks! Stop Harper!

The significance of the 19th of course is that October 19th, 2015 is the election date that the Prime Minister set in stone, through legislation. Whether he keeps his promise is not the issue. The task at hand is to make sure we get all our colleagues, Sisters and Brothers, out to vote on Election Day! Change is in the air!

Please join us in front of Stephen Harper's office (Wellington and Elgin) at noon or join the march to the Terrasses de la Chaudière starting at noon from Place du Portage, Phase IV (140 Promenade du Portage) in Gatineau.

In Solidarity!

Le 19 février 2015

Marche de solidarité pour les négociations

Le 19 février, les sections locales de l'IPFPC, de l'AFPC, et de l'ACEP adresseront un message clair au gouvernement fédéral : assez, c'est assez! Le dénigrement de la fonction publique a trop duré! Arrêtons les compressions, arrêtons les attaques, arrêtons Harper!

Le 19 est une date spéciale, car c'est le 19 octobre prochain qu'auront lieu les élections fédérales, date fixée en vertu d'une loi promulguée par le premier ministre Harper. Qu'il respecte cette date ou non, peu importe. Ce qui compte, c'est d'encourager tous nos collègues, confrères et consœurs, d'aller voter le jour des élections.

On sent déjà le vent tourner...

Joignez-vous à nous devant le bureau de Stephen Harper (coin Wellington et Elgin) à midi, ou à la marche vers les Terrasses de la Chaudière, qui débute à midi à la Place du Portage, Phase IV (140, promenade du Portage), à Gatineau.

En toute solidarité!



Alliance de la Fonction publique du Canada
Public Service Alliance of Canada